
 
 

Acta de la reunió de la Coordinadora General 03/03/2021. 

 

Punts de l’ordre del dia. 

 

1. Revista Àgora. 

2. Mosta d’Associacions. 

3. Votació del Secretariat Tècnic a les votacions realitzades a la Coordinadora 

General. 

4. Nomenament del representant del Consell d’Estudiants al Projecte EUTOPIA. 

5. Informe de la reunió al CEUNE. 

6. Representant del CEUPF al CEUNE. 

7. Comunicat en defensa de la llengua. 

8. Comunicat en defensa del medi ambient i en la implicació de la Universitat en la 

lluita contra el canvi climàtic. 

9. Comunicació de la representació institucional als seus representants. 

10. Pronunciament de la Junta de Delegats i Delegades de MH i MED 

sobre l'incompliment de la correspondència entre els ETCS matriculats i les hores 

establertes per a cadascun. 

11. Posicionament sobre la presencialitat als exàmens.  

12. Difusió des de les xarxes del Consell d’Estudiants de les activitats de l’associació 

Time is Up UPF. 

13. Posicionament sobre el judici a la Sindicatura de l’1-O. 

14. Votació del format de la comissió de reforma del reglament del Consell 

d’Estudiants.  

15. Precs i preguntes. 

 

Comença la reunió a les 19:08. 

 

1. Revista Àgora. 

S’informa a la Coordinadora General de totes les decisions adoptades pel Secretariat 

Tècnic en relació a la publicació del número corresponent al segon trimestre de la Revista 

Àgora. 

S’explica la feina de la comissió d’editores, nomenades pel Consell d’Estudiants i 

encarregada de fer una selecció i correcció dels articles rebuts per la seva posterior 

publicació a la Revista. 



 
 

El Secretariat Tècnic destaca la gran quantitat d’articles d’estudiants i d’associacions 

rebuts a l’adreça de correu electrònic del Consell d’Estudiants, 25, dels quals es decideix 

publicar 18. 

S’informa que, durant els dies 4 i 5 de març, es realitzarà una difusió del nou número de 

la Revista Àgora a través de totes les eines de què disposa el CEUPF per fer difusió de 

les seves activitats. 

 

2. Mostra d’Associacions. 

El Secretariat Tècnic informa la Coordinadora General de les actuacions dutes a terme 

per realitzar, en format virtual, la Mostra d’Associacions del curs 2020/21, celebrada el 

passat dilluns dia 22 de febrer. S’emfatitza que el disseny de la Mostra i el seu 

funcionament varen planificar-se per tal de facilitar la màxima participació de totes les 

associacions registrades com a tals a la Universitat. 

S’explica també les dificultats que van impedir que, durant el matí de dilluns, el 

funcionament de les sessions de videotrucada funcionés correctament.  

Un membre de la Coordinadora General agraeix la feina del Secretariat Tècnic en relació 

a la preparació de la Mostra. Destaca però la manca d’eines de què disposa el Consell 

d’Estudiants per fer difusió de les activitats que organitza. En moltes ocasions, destaca, 

la informació no arriba correctament als estudiants. Respon el Secretariat Tècnic que la 

millora de la comunicació de les activitats planificades pel Consell d’Estudiants és un 

problema recurrent i que, en aquest sentit, treballa per millorar-ho. 

 

3. Votació del Secretariat Tècnic a les votacions realitzades a la Coordinadora 

General. 

En relació a aquesta problemàtica, plantejada a l’última reunió de la Coordinadora 

General celebrada el passat dilluns 18 de gener de 2021, el Secretariat Tècnic del Consell 

d’Estudiants defensa que els seus tres membres escollits als Espais Oberts, en base al 

reglament i al fet d’haver resultat escollits democràticament, sí han de poder votar en les 

votacions celebrades en el si de les reunions de la Coordinadora General. 

Un membre de la Coordinadora General defensa que el Secretariat Tècnic, en no ser 

membre de la Coordinadora General, no hauria de poder participar a les reunions dirigides 

als Coordinadors Generals, ja que cada òrgan ha de respectar i executar les funcions 

atribuïdes pel reglament. Defensa en aquest sentit que s’apliqui correctament el 

reglament, contrari a la participació del Secretariat Tècnic en les votacions de la 

Coordinadora General. Acaba la seva intervenció defensant que no perquè el reglament 

del Consell d’Estudiants s’apliqui malament cal seguir incomplint-lo en aquest sentit.  



 
 

Un altre membre de la Coordinadora General intervé defensant que el Secretariat Tècnic 

sí hauria de poder participar en les votacions dirigides a la Coordinadora General. 

Conclou la seva intervenció demanant que no s’allargui massa aquest punt.  

Davant d’aquesta situació, es pregunta a la totalitat dels membres del Secretariat Tècnic 

si ha de poder votar en les votacions dirigides a la Coordinadora General. Així, 2  

membres del Secretariat Tècnic creuen que sí han de poder votar. Altres 2 diuen que 

poden esperar a la modificació del reglament del CEUPF.  

Es decideix sotmetre-ho a votació.  

Participen 17 membres de la Coordinadora General, 10 dels quals emet un vot positiu a 

la participació del Secretariat Tècnic en les votacions de la Coordinadora General i 7 que 

hi voten en contra.  

S’acorda, en conseqüència, que el Secretariat Tècnic, a excepció del representant de les 

associacions, sí tindrà dret a vot a les reunions de la Coordinadora General. 

Un membre de la Coordinadora General, en Jordi Solsona, demana que consti en acta que 

l’adopció d’aquesta decisió és contrària al reglament vigent del Consell d’Estudiants.  

A petició d’un membre de la Coordinadora General, es decideix traslladar el punt 4 de 

l’ordre del dia inicial (Votació del format de la comissió de reforma del reglament del 

Consell d’Estudiants) al final de la reunió. 

 

4. Nomenament del representant del Consell d’Estudiants al Projecte 

EUTOPIA. 

El Secretariat Tècnic informa la Coordinadora General de la renúncia del fins ara 

representant del Consell d’Estudiants al Projecte EUTOPIA, en Ferran Piqué, i explica 

que només hi ha hagut un membre de la Coordinadora General que s’ha presentat per 

representar el Consell d’Estudiants al Projecte EUTOPIA, la Júlia Raventós. En aquest 

sentit, el Secretariat Tècnic pregunta els membres de la Coordinadora General si hi ha 

objeccions. 

En Bernat Payà, membre de la Coordinadora General, intervé presentant la seva 

candidatura. La Júlia Raventós afirma que, en presentar-se altres persones, i per no 

acumular càrrecs, retira la seva candidatura. 

Diversos membres de la Coordinadora General expressen el seu suport davant del fet que 

sigui un membre de la Coordinadora, en tant que representant de l’alumnat de la 

Universitat, qui la representi dins del Projecte EUTOPIA. 

Un membre de la Coordinadora General intervé i destaca que el representant del Consell 

d’Estudiants al Projecte EUTOPIA haurà d’interactuar amb diverses Universitats 

europees i que per tant caldrà que tingui coneixement d’idiomes així com estar disposat 



 
 

a deixar, en l’exercici de les seves funcions, la Universitat Pompeu Fabra en una bona 

posició. 

En no haver objeccions, es decideix que sigui en Bernat Payà el nou representant del 

Consell d’Estudiants al Projecte EUTOPIA 

 

5. Informe de la reunió al CEUNE. 

El Secretariat Tècnic informa la Coordinadora General que, de forma extraordinària, i en 

no haver designat ningú per assistir al Ple del CEUNE, celebrat el passat 17 de febrer, es 

va decidir que en Bernat Payà, membre de la Coordinadora General, i representant del 

Consell d’Estudiants al CEUCAT, hi anés. 

Es dona la paraula a en Bernat Payà perquè informi la Coordinadora General del 

desenvolupament i els aspectes tractats a la reunió. 

Diversos membres de la Coordinadora General plantegen que, de cara a properes 

reunions, el representant del Consell d’Estudiants al CEUNE elabori un petit escrit sobre 

el transcurs i continguts tractats en aquesta reunió de forma que la Coordinadora General 

n’estigui degudament informada. Respon el Secretariat Tècnic que tots els representants 

del Consell d’Estudiants a òrgans de representació haurien de redactar un informe després 

de les reunions dels òrgans on exerceixen les seves funcions representatives.  

Davant l’interès sobre el Ple del CEUNE, s’acorda que es reenviarà un informe d’aquest 

a la resta de membres de la Coordinadora General. 

En Pau Torres, membre de la Coordinadora General, demana que consti en acta 

l’agraïment, precisament per la càrrega de feina que això suposa, a qui es presenta com a 

voluntari per representar els estudiants.  

 

6. Representant del CEUPF al CEUNE. 

Planteja el Secretariat Tècnic la possibilitat de nomenar un representant del Consell 

d’Estudiants que el representi als propers Plens del CEUNE.  

S’acorda que en Cesc Gómez, membre de la Coordinadora General, s’ofereix voluntari 

per representar el Consell d’Estudiants del CEUNE.  S’estableix que en David Paredes es 

presentarà com a suplent per representar el Consell d’Estudiants al Ple del CEUNE en cas 

que en Cesc Gómez no hi pugui assistir.  

El Guillem Martínez, suplent del representant del Consell d’Estudiants al CEUCAT, 

planteja la impossibilitat d’exercir aquest càrrec. En no haver objeccions, s’acorda que en 

David Paredes exerceixi les funcions de suplent per representar el Consell d’Estudiants 

al CEUCAT. 

 



 
 

7. Comunicat en defensa de la llengua.  

El Secretariat Tècnic planteja, arrel de la difusió de notícies sobre el poc ús del català a 

la Universitat i l’incompliment dels plans docents al respecte, que el Consell d’Estudiants 

emeti un comunicat tractant aquest tema. També explica als membres de la Coordinadora 

General que existeix un grup de treball constituït a la Universitat que ha tractat aquest 

tema, i que ja ha arribat a unes conclusions. 

Diversos membres de la Coordinadora General afirmen que l’incompliment dels plans 

docents en relació a la llengua en què s’imparteixen els cursos afecta la docència a la 

Universitat. En aquest sentit, s’estableix que el comunicat que emeti el Consell 

d’Estudiants hauria d’estar enfocat, principalment, en l’incompliment dels plans docents. 

Demana un membre de la Coordinadora General que el comunicat es faci 

independentment de les posicions polítiques de qui el redacti. 

Un altre membre de la Coordinadora General demana que, en la redacció del comunicat, 

es faci menció a mesures per incentivar, més enllà de l’àmbit acadèmic, l’ús del català. 

S’estableix que el comunicat el redactarà el Secretariat Tècnic del Consell d’Estudiants i 

el sotmetrà, posteriorment, a votació de tota la Coordinadora General. Es compromet el 

Secretariat Tècnic a incloure, en la proposta de comunicat, tots els aspectes que han 

plantejat els  membres de la Coordinadora General. 

Es decideix sotmetre-ho a votació. 

Participen 18 persones, 17 dels quals emet un vot positiu a l’emissió d’aquest comunicat 

i 1 hi vota en contra.  

S’acorda, en conseqüència, que s’emetrà un comunicat en defensa de la llengua als plans 

docents de la Universitat que, prèviament a la seva difusió, serà votat per la Coordinadora 

General. 

Un membre de la Coordinadora General sol·licita que, de cara a futures votacions, 

s’afegeixi la opció de l’abstenció. Contesta el Secretariat Tècnic que així es farà de cara 

a properes reunions. 

 

8. Comunicat en defensa del medi ambient i en la implicació de la Universitat 

en la lluita contra el canvi climàtic. 

El Secretariat Tècnic dona la paraula a en Guillem Martínez, membre de la Coordinadora 

General i qui ha proposat la inclusió d’aquest punt de l’ordre del dia.  

Afirma en Guillem Martínez que, amb la celebració de la COP26, seria positiu que el 

Consell d’Estudiants emetés un comunicat en defensa del medi ambient, ja que considera 

que les actuacions que la Universitat du a terme en aquest sentit són insuficients. Proposa 

que es constitueixi una comissió formada per almenys un membre de cada Espai Obert 



 
 

que redacti aquest comunicat i que, paral·lelament, plantegi accions concretes que puguin 

efectuar-se, des de la Universitat, en aquest sentit. 

Afirma un membre de la Coordinadora General que el Campus de Mar ja va fer un 

comunicat en aquest sentit i que hi estan a favor. 

Diversos membres de la Coordinadora General valoren molt positivament aquesta 

proposta i demanen que s’obri la possibilitat a que la resta d’estudiants participi en 

aquesta comissió. Creuen que caldria comunicar-se amb associacions que treballen en 

aquest sentit. 

Es no haver cap objecció, es decideix constituir aquesta comissió, inicialment formada 

per membres de la Coordinadora General, i que posteriorment s’ampliarà a la resta 

d’estudiants de la Universitat que hi estiguin interessats. Aquesta comissió, inicialment 

formada per membres de la Coordinadora General, tindrà una primera tasca, l’elaboració 

d’una proposta de comunicat, l’esborrany del qual haurà de sotmetre’s a votació de tota 

la Coordinadora General abans de fer-ne difusió. Posteriorment, proposarà accions 

futures que puguin dur-se a terme. 

El Secretariat Tècnic demana que els membres de la Coordinadora General interessats en 

formar part d’aquesta comissió enviïn un correu a l’adreça del Consell d’Estudiants amb 

la seva candidatura. Es compromet el Secretariat Tècnic a informar el conjunt de la 

Coordinadora General dels avenços que es facin en aquest sentit.  

 

9. Comunicació de la representació institucional als seus representants. 

El Secretariat Tècnic dona la paraula a en César J. Enríquez, membre de la Coordinadora 

General i qui ha proposat la inclusió d’aquest punt de l’ordre del dia.  

Explica en César J. Enríquez que la impossibilitat del Consell d’Estudiants per 

comunicar-se, de forma directa, amb el conjunt d’estudiants de la Universitat és un tema 

recurrent que no ha pogut resoldre’s mai. Creu que el Consell d’Estudiants, com a òrgan 

de representació de tots els estudiants de la Universitat, hauria de poder fer-ho. És per 

això que creu que el Consell hauria de disposar de les dades necessàries dels estudiants 

per poder comunicar-se amb ells.  

Explica un membre de la Coordinadora General que la Universitat, sota l’empara de la 

llei de protecció de dades, posa moltes dificultats en aquest sentit. Així, proposa que 

caldria parlar amb el Delegat de Protecció de Dades de la Universitat, el senyor Marc 

Vives, per aconseguir disposar d’eines perquè el Consell d’Estudiants tingui la possibilitat 

de comunicar-se amb el conjunt d’estudiants. 

El Secretariat Tècnic afirma que presentarà aquesta petició a les instàncies necessàries i 

que parlarà amb el Delegat de Protecció de Dades de la Universitat per conèixer què pot 

fer el Consell en aquest sentit. 



 
 

 

10. Pronunciament de la Junta de Delegats i Delegades de MH i MED 

sobre l'incompliment de la correspondència entre els ETCS matriculats i les 

hores establertes per a cadascun. 

El Secretariat Tècnic dona la paraula a en César J. Enríquez, membre de la Coordinadora 

General i qui ha proposat la inclusió d’aquest punt de l’ordre del dia.  

En César J. Enríquez explica, a la resta de la Coordinadora General, el contingut del 

pronunciament, prèviament enviat al conjunt de la Coordinadora General, que la Junta de 

Delegats i Delegades de Campus Mar ha elaborat en relació a l’incompliment de la 

correspondència entre els ECTS matriculats i les hores establertes per a cadascun. 

Diferents membres es mostren a favor en què el Consell d’Estudiants actuï en aquest sentit 

donat que pot ser un tema d’especial interès per la resta de Campus i que, a més, és un 

tema present en algunes altres Facultats. Aquesta problemàtica, consideren, reflecteix un 

sentiment generalitzat de molts estudiants. Es considera que, en no poder tractar, els 

estudiants del Campus de Mar, aquesta problemàtica a nivell intern amb els òrgans de 

direcció de la seva Facultat, el Consell d’Estudiants ha d’actuar en aquest sentit.  

En no haver objeccions, es decideix que, en el cas en què la Junta de Delegats i Delegades 

del Campus de Mar no pugui resoldre aquesta problemàtica amb els òrgans de direcció 

de la seva Facultat, ara amb el suport del Consell d’Estudiants, el Consell publicarà, 

donant suport, el comunicat emès per la Junta de Delegats i Delegades del Campus de 

Mar a través de tots els canals de què disposa el CEUPF.  

El Secretariat Tècnic demana a la resta de membres de la Coordinadora General que 

estudiïn si aquesta problemàtica es produeix també a la seva Facultat. En el cas que així 

succeeixi, s’acorda que se seguirà el mateix procediment que ha seguit l’Espai Obert de 

Mar. El Secretariat Tècnic es compromet, en aquest sentit, que a la propera Coordinadora 

General s’inclourà un punt en l’ordre del dia on cada membre de la Coordinadora pugui 

expressar les conclusions de la seva Facultat. El Secretariat Tècnic comunicarà aquests 

resultats als òrgans pertinents de la Universitat.  

 

11. Posicionament sobre la presencialitat als exàmens.  

El Secretariat Tècnic planteja la possibilitat que el Consell d’Estudiants emeti un 

pronunciament en relació a la presencialitat dels exàmens a la Universitat donada la 

situació epidemiològica imperant.  

Un membre de la Coordinadora General afirma que des del Campus de Mar ja es va 

expressar que els exàmens fossin presencials i que per tant no podrien recolzar una 

proposta de pronunciament a favor de la realització dels exàmens en format virtual. 

En aquest sentit, consideren alguns membres de la Coordinadora General que la 

presencialitat o no als exàmens pot beneficiar uns estudiants o uns altres en funció dels 

seus estudis.  



 
 

Un membre de la Coordinadora General considera que el Consell d’Estudiants hauria de 

reunir-se amb institucions de la UPF per fer pressió i explicar com, en funció de les 

circumstàncies de cada Facultat,  es puguin fer els exàmens de forma online. Creu que 

potser més que un comunicat caldria treballar en el sentit de fer pressió. 

Un membre del Secretariat Tècnic proposa que l’acció caldria enfocar-la en el sentit que 

no és coherent plantejar la docència en format online proposant, tot i així, la realització 

dels exàmens en format presencial. Caldria considerar, però, les excepcions com les 

exposades pel representant del Campus de Mar. 

Es proposa, a l’hora de fer el comunicat, tenir presents les excepcions que s’han 

comunicat, com les del campus Mar. 

S’estableix que hi ha necessitat d’emetre un comunicat en aquest sentit i que, prèviament 

a la seva difusió, es votarà a la Coordinadora General. Serà un comunicat que anirà en la 

direcció que a tota la Universitat es realitzin exàmens online excepte al Campus de Mar. 

Paral·lelament, s’acorda que es farà pressió als òrgans de la Universitat corresponents per 

tal que sigui coherent i si planteja la formació online, que els exàmens també ho siguin. 

El Secretariat Tècnic es compromet a redactar aquest pronunciament el més aviat possible 

per tal que la Coordinadora  General el pugui votar. 

 

12. Difusió des de les xarxes del Consell d’Estudiants de les activitats de 

l’associació Time is Up UPF. 

Pregunta el Secretariat Tècnic als membres de la Coordinadora General si el Consell 

d’Estudiants hauria de promocionar, o no, les activitats d’aquesta associació, que va 

demanar que el Consell l’ajudés a fer-ne difusió. Explica el Secretariat Tècnic que no es 

fa difusió des de les seves xarxes socials d’activitats realitzades per associacions que no 

estan registrades a la Universitat, però que caldria establir un criteri sobre com procedir 

en els casos on són associacions registrades a la Universitat qui ho demanen.  

En no haver objeccions, es decideix que el Consell d’Estudiants, per evitar fer difusió 

d’algunes associacions i no fer-ne d’altres, no farà publicitat de cap associació, doncs 

aquestes ja disposen d’altres canals de difusió. 

El Secretariat Tècnic es compromet a fer arribar aquesta decisió a l’associació Time is 

Up UPF. 

 

13. Posicionament sobre el judici a la Sindicatura de l’1-O. 

El Secretariat Tècnic dona la paraula a en Pau Torres, membre de la Coordinadora 

General i qui ha proposat la inclusió d’aquest punt de l’ordre del dia.  

En Pau Torres informa que, igual que d’altres sindicats i organitzacions també ho han fet, 

caldria donar suport als síndics de l’1-O. Creu que, dins del context de la llibertat 

acadèmica, el Consell hauria de demanar-ne l’absolució.  



 
 

Un membre de la Coordinadora General troba problemàtic que es demani l’absolució a 

partir d’un comunicat. Considera que hi ha altres accions per aconseguir-ho. 

Considera un membre de la Coordinadora General que aquests són aspectes simbòlics 

que, potser, poden acabar perjudicant la feina conjunta que porta caracteritzant la 

Coordinadora General d’enguany.  

En Pau Torres, membre de la Coordinadora General i qui s’ha presentat voluntari per 

redactar aquest comunicat, es compromet a incloure fórmules que mostrin que, en tot cas, 

aprovar aquest tipus de comunicat és la voluntat d’una majoria del CEUPF. Tot i així, 

alguns membres de la Coordinadora General expressen que, en tractar-se de comunicats 

conjunts, no poden fer-se mostrar discrepàncies que, en tot cas però, sí han de quedar 

reflectides a l’acta.  

Un membre del Secretariat Tècnic demana que s’exigeixi al Rector que faci una actuació 

en aquest sentit i que les accions que es prenguin s’englobin amb el cas del Pablo Hasél. 

En no haver objeccions, es decideix que en Pau Torres enviarà la proposta de comunicat 

que ja ha redactat al Consell i que aquest el reenviarà a la Coordinadora General, que 

podrà presentar esmenes, que se sotmetran a votació de tota la Coordinadora. Finalment, 

es votarà el text final amb les esmenes que s’hagin aprovat. Es decideix emetre un 

comunicat, de moment, només sobre els síndics de l’1 d’octubre. 

Un membre de la Coordinadora General demana que a la votació es pugui votar abstenció, 

més enllà de sí o no.  

El Secretariat Tècnic es compromet a emetre el comunicat per a ser votat el més abans 

possible. 

 

14. Votació del format de la comissió de reforma del reglament del Consell 

d’Estudiants.  

 

El Secretariat Tècnic explica que, en primera instància, la Coordinadora General votarà 

si cal reformar el reglament del Consell d’Estudiants. 
 

Participen 14 persones, 13 dels quals emet un vot positiu a la reforma del reglament del 

Consell d’Estudiants i 1 hi vota en contra. 

S’acorda, en conseqüència, que es procedirà a la reforma del reglament del Consell 

d’Estudiants. 

El Secretariat Tècnic proposa que la Coordinadora General voti la proposta de 

funcionament de la comissió, proposada pel membre de la Coordinadora, en Jordi 

Solsona, i enviada prèviament a la reunió al conjunt de membres de la Coordinadora 

General.  

Participen 10 persones, la totalitat de les quals emet un vot positiu a la proposta de 

funcionament de la comissió de reforma del reglament del Consell d’Estudiants.  

https://www.upf.edu/documents/3745049/0/Proposta+de+funcionament+de+la+comissi%C3%B3+de+reforma+del+reglament+del+CEUPF/f8be4e36-31ad-0ea7-e731-4ada1c1ec882


 
 

S’acorda, en conseqüència, que la comissió de reforma del reglament del Consell 

d’Estudiants segueixi el format proposat pel Jordi Solsona. 

Recorda el Secretariat Tècnic que, de moment, només s’han ofert voluntaris per 

participar, com a membres d’aquesta comissió, el Jordi Solsona i el Pau Torres. En Nil 

Orta, en César J. Enríquez, en David Paredes i la Paola Accetta es presenten per formar 

part d’aquesta comissió. 

Explica el Secretariat Tècnic que, el proper dimecres, dia 10 de març a les 20:00h, es 

realitzarà una reunió en format virtual on el Jordi Solsona, membre de la Coordinadora 

General, explicarà el contingut del reglament vigent. El Secretariat Tècnic anima els 

membres de la Coordinadora General a que participin en aquesta reunió i molt 

especialment els membres que formaran part de la comissió de reforma del reglament del 

Consell d’Estudiants. En aquest sentit, en Jordi Solsona reitera la importància d’aquesta 

reunió, que tindrà una naturalesa informativa.  

 

15. Precs i preguntes. 

Un membre de la Coordinadora General planteja un dubte relatiu l’horari de docència i 

d’exàmens. La Coordinadora General no té una resposta a la qüestió que planteja i se li 

proposa que es miri la normativa d’exàmens i seminaris de la Universitat. 

Un membre de la Coordinadora General pregunta sobre el pressuposto anual destinat al 

Consell d’Estudiants. Planteja també que no resulta apropiat realitzar les votacions de la 

Coordinadora General en secret i que, excepte en casos puntuals, no haurien de ser-ho. 

Comenta també que el Consell d’Estudiants hauria de poder emetre notificacions a través 

del Campus Global. El Secretariat Tècnic es compromet a tractar tots els punts comentats 

i, en concret, preguntarà al SACU la partida pressupostària de què disposa el CEUPF.  

 

Acaba la reunió a les 22:05. 

  


